
Parkinsonforeningen, Sjællands Østkreds generalforsamling 2022 

Lørdag, den 12. marts 2022 kl. 11.00  

Dagsorden 

1. Valg af dirigent. Ingrid Dybvad Andersen blev valgt. 

2. Valg af referent Else Riis blev valgt 

og stemmetællere Susan og Gerold Meyerdiercks blev valgt 

3. Kredsformandens mundtlige beretning. Formanden fortalte om kredsens palet 

af aktiviteter, bl.a. en nyskabelse i form af et introduktionsmøde for nye 

medlemmer. Vi ligger stabilt på en medlemsskare på knapt 700 medlemmer. 

Der lød en tak til kommunerne for de bevilgede §18 midler - og til bestyrelsen 

og klublederne for et godt samarbejde. 

4. Forelæggelse og godkendelse af det reviderede årsregnskab. Kassereren 

oplæste revisionspåtegningen og gennemgik derefter oversigten over §18-

midlerne fra kommunerne, hvoraf 2 kommuner har ønsket en tilbagebetaling af 

uforbrugte midler. Kredsen har på grund af coronarestriktioner ikke kunnet 

gennemføre alle de planlagte arrangementer. Regnskabet blev enstemmigt 

godkendt. 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

Vælges for 2 år: 

           Else Riis genopstiller og blev valgt. 

Knud ”Busser” Rasmussen genopstiller ikke, Lars Klausen blev valgt til den 

ledige bestyrelsespost. 

Lisbet Jansson genopstiller og blev valgt. 

Vælges for 1 år: 

Valg af 2 suppleanter: 

Lene Selmann genopstiller og blev valgt 

Lis Clausen genopstiller og blev valgt 



Revisorsuppleant: Inge Mathiesen genopstiller og blev valgt        

6. Indkomne forslag, der var ingen indkomne forslag 

7.  Eventuelt. Line Wibroe tilbød sin hjælp til formidling. 

Dirigenten afsluttede generalforsamlingen med en tak for god ro og orden. 

Efter generalforsamlingen orienterede Allan Bergholt, næstformand i 

Parkinsonforeningen om landsforeningens arbejde pt., bl.a. om den ny 

strategiplan som også er beskrevet i Parkinson Nyt, marts 2022, og om det store 

problem at der ikke er afsat midler på den kommende finanslov til indsatsen på 

SANO. 

 


